
Nihat Arda Şahin
mazbatasını aldı

9 MAYIS  2024 PERŞEMBE FİYATI:5 TL

►►YUSUF CINALYUSUF CINAL yazısı 6’da yazısı 6’da

Bu memleket Bu memleket 
bizim!bizim!

►►Rabia KAYA yazısı 3’teRabia KAYA yazısı 3’te►Hüsameddin Acar yazısı 5’te

Araplaşma Araplaşma 
Modası!Modası!

Yabancılaşma mı Yabancılaşma mı 
uyum uyum 

sorunu mu?sorunu mu?

Kertil mahallesine Kertil mahallesine 
yeni içme suyu hattıyeni içme suyu hattı

►►EROL AFŞAREROL AFŞAR yazısı 7’de yazısı 7’de

SAKARYA’NIN KALKINMASINA ÖNEMLİ KATKISAKARYA’NIN KALKINMASINA ÖNEMLİ KATKI

VEFATVEFAT
EDENLEREDENLER

►Haberi 
sayfa 3’te

nSakarya Valisi Yaşar Karadeniz, iadeyi ziyaret-
leri kapsamında Erenler Belediye Başkanı Şenol 
Dinç’i ziyaret etti. Vali Karadeniz, belediyenin 
yaptığı hizmetleri ve yapmayı planladığı pro-
jeler hakkında Başkan Dinç’ten bilgi aldıktan 
sonra Sakarya ilinin bir ahenk içerisinde çalış-
malarına devam edeceğini belirtti. /7’de

nSapanca Belediye Başkanı Nihat Arda Şahin, 
Sapanca’da görev yapan tüm muhtarları davet 
ederek ilk muhtarlar toplantısını belediye mec-
lis salonunda gerçekleştirdi. 

Vali Karadeniz’denVali Karadeniz’den
Şenol Dinç’e ziyaretŞenol Dinç’e ziyaret

Havuzdaki ölüme 
ilişkin istinaf kararı

KDV artışı için 
çalışma yok!

nAkyazı ilçesinde 2017 yılında 5 
kişinin eğlence havuzunda elektrik 
akımına kapılarak yaşamını yitirmesine 
ilişkin davada verilen mahkumiyet ve 
beraat kararları, istinaf mahkemesince 
hukuka uygun bulundu. /3’te

nİçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, aralarında 
Sakarya’nın da olduğu 49 ilde tefecilere 
ve dolandırıcılara yönelik düzenlenen 
“Mahzen-40” operasyonlarında 127 şüp-
helinin yakalandığını duyurdu. /3’te

SAKARYA’YA 
GOSTERMELIK 
YATIRIM!
Cumhurbaşkanlığı strateji ve bütçe başkanlığı tarafından açıklanan 2024 yılı yatırım programında Sakarya 
için ayrılan sembolik ödenekler, şehirdeki yatırım beklentilerini gözler önüne serdi. Ancak bu sembolik öde-
nekler, sadece göstermelik bir adım olarak kalırken, halkın beklentilerine yanıt vermekten uzak duruyor.

nHazırlanan ödenek tablosunda yer 
alan projelerden, Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanlığı tarafından üstelenen ve yapımı 
yılan hikayesine dönen Karasu- Akçakoca 
Zonguldak demir yolu projesi için (1000) 
Bin TL’lik ödenek ayrıldı. Karayolları Genel 
Müdürlüğü’nün üstlendiği Sakarya Taraklı 
yolu projesi için de (1000) Bin TL ödenek 
ayrıldı. Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı 
tarafından üstelenen Adapazarı-Gebze-
Yavuz Sultan Selim Köprüsü- İstanbul 
Havalimanı-Halkalı (Çatalca Bağlantısı 
Dahil) Yüksek Standartlı Demiryolu 
projesi için (3000) 3 Bin TL,  Karayolları 
Genel Müdürlüğü’nün üstlendiği Sakarya 
Hendek bölünmüş yol için (10000) 10 Bin 
TL,  Karayolları Genel Müdürlüğü’nün üst-
lendiği Adapazarı-Karasu Akçakoca yolu 
için (10000) 10 Bin TL, Karayolları Genel 
Müdürlüğü’nün üstlendiği Sakarya Me-
kece yolu için (10000) 10 Bin TL ödenek 
çıkartıldı. Bu açıklanan ödenek rakamları 
projenin iptal edilmediği ancak yapımın 
rafa kaldırıldığı olarak biliniyor.

İPTAL EDİLMEDİ, 
RAFA KALDIRILDI

KertilKertil’’e yeni e yeni 
içme suyu hattıiçme suyu hattı

nBüyükşehir Belediyesi, güçlü altyapı 
çalışmaları ile ihtiyaç duyulan bölgeleri 
anında kesintisiz içme suyu ile buluştur-
maya devam ediyor. /7’de

nMerkez Parti Sakarya İl 
Başkanı Cevdet Çelik’in 
oğlu Caner Çelik Akyazı 
Batakköylü Düğün salonun-
da dünya evine girdi. Çelik 
ailesini güzel günlerinde 
yalnız bırakmayan dost-
ları mutluluklar diledi. 
Merkez Parti Genel 
Başkan yardımcısı Hüs-
nü Döğer iyi dileklerde 
bulunarak, sosyal med-
ya hesabından yaptığı 
paylaşımda çifti tebrik 
etti. /5’te

Altuğ’dan ortak akıl vurgusu
nSakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, Meclis Baş-
kanı Erdem Ercan ve Yönetim 
Kurulu Üyeleri, yerel ve idari 
seçimlerin ardından mazbata-
larını alarak göreve başlayan 
ilçe belediye başkanlarına 
hayırlı olsun ziyaretinde 
bulunuyor. 

nAltuğ, “Oda olarak tüm ilçe 
belediyelerimizle şehrimizin 
menfaati için iş birliği yapmayı 
önemsedik yeni dönemde de her 
konuda ortak akıl ile çalışmalar 
gerçekleştireceğimize inanıyo-
rum. Sakarya’mızdaki yaygın ortak 
akıl bilinci ilimizin yarınlarına 
olumlu izler bırakacak inancında-
yız” dedi. 

nHazine ve 
Maliye Ba-
kanlığı'nın 
internet 
sitesinde 
yer alan 
açıklama-
sında, son 
günlerde KDV ile ilgili 
yapılan tebliğ düzen-
lemesinden hareketle 
"KDV oran artışı yapıl-
dığı, mal ve hizmetler 
itibarıyla KDV oranları-
nın belirlendiği listeler 
arasında kaydırma 
yapılarak oran artışları 
yapılacağı" yönünde 
haberler olduğu belir-
tildi.  Hazine ve Maliye 
Bakanlığı, halihazırda 
KDV artışına yönelik 
herhangi bir çalışma-
nın olmadığını bildirdi. 
/4’te

nBüyükşehir 
Belediyesi, 4-10 
Mayıs Trafik Haf-
tası kapsamında 

şehir merkezin-
de düzenleye-
ceği “Hayatla 
Yarışılmaz” 
isimli bisik-
let turuyla 
farkındalık 
oluştura-
cak. /5’te

nSon dönemde 
şehirlerarası otobüs 
bilet fiyatlarında ya-
şanan artışlar, tepkiye 
neden oluyor. 4'te

nBüyük Birlik Partisi Genel Başkanı Mustafa 
Destici’nin yarın kentimizde yapacağı ziyaretin 

programı belli oldu.  Büyük Birlik Partisi, 
31 Mart yerel seçimlerinde Erenler ve 
Hendek ilçelerinde seçimi kazanarak 
Sakarya‘da büyük bir başarıya imza at-
mıştı. Yarın Sakarya’da bir dizi program 
gerçekleştirecek olan BBP Lideri Musta-
fa Destici'nin ziyaretlerinin detayları beli 
oldu. /Detaylar 7’de

Mustafa Destici
Sakarya’ya geliyor

Çelik ailesinin 
en mutlu günü

Öğrencilerden Öğrencilerden 
üretime katkıüretime katkı

Dolandırıcılar Dolandırıcılar 
yakalandı!yakalandı!

nFatih 
Mesleki 
ve Teknik 
Anadolu 
Lisesi, Metal 

Teknolojisi 
öğrencile-
ri, Avrupa 
Birliği Eğitim 

ve Gençlik 
Programları 
Merkezi Baş-
kanlığı Eras-
mus+ Mesleki 

Eğitim Programı 
Hareketlilik Pro-
jesi Kapsamında, 
‘Mesleki Gelişim-

ler İçin Avrupa’da 
Öğrenci Stajı’ adlı 
projesi çerçevesin-
de staj çalışmalarına 
devam ediyorlar. 

Almanya, Romanya 
ve Çekya’da devam 
eden staj çalışmaların-
da öğrenciler mesleki 

alanları ile ilgili olarak 
çalışmalar yapıyor. 
/9’da

..

Başkan Şahin Başkan Şahin 
muhtarlarla buluştumuhtarlarla buluştu

Pedallar Pedallar 
güvenli birgüvenli bir
trafik için trafik için 
dönecekdönecek

nSakarya için ayrılan sembolik ödenek-
ler, aslında gerçek yatırımların olmayışı-
nı gösteriyor. 34 proje arasında sadece 
6 projeye sembolik ödenek ayrılması, 
geri kalan projelerin öncelikli olmadığı-
nı veya gerçekleştirilme ihtimalinin dü-
şük olduğunu işaret ediyor. Bu durum-
da, halkın gerçek ihtiyaçlarına cevap 
vermekten uzak olduğunu gösteriyor. 
Yıllardır beklenen ve ihtiyaç duyulan 
birçok proje, sembolik ödeneklerle 
geçiştirilirken, gerçek yatırımlar rafa 
kaldırılıyor. Özellikle ulaşım ve altyapı 
gibi temel alanlarda yapılması gereken 
yatırımların gerçekleşmemesi, halkın 
mağduriyetine ve günlük yaşamını 
olumsuz etkilemesine neden oluyor. 
Sakaryalı vatandaşlar uzun zamandır 
bekledikleri yatırımların gerçekleşme-
mesi karşısında hayal kırıklığı yaşıyor.

Bilet Bilet 
fiyatları fiyatları 
tepki tepki 
yaratıyoryaratıyor


